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27 cda VGRP: afwijking lasten € 66.000. Onder andere door sterke verontreiniging van en gebreken aan riolen. Waar lag dat aan? 

Kan dit (verontreiniging en gebreken) voorkomen worden?

De vraag heeft betrekking op de vrijverval riolering 

(overschrijding 60K) en mechanische riolering (overschrijding 6K).                                                  

Ten aanzien van de vrijverval riolering is in 2018 de 8-jarige 

cyclus in Cranendonck afgesloten. Gedurende dez cyclus zijn alle 

vrijvervalriolen in Cranendonck gestructureerd gereinigd. In 2018 

zijn enkele grote riolen gereinigd waar veel slib zich indertijd 

heeft opgehoopt. Dit heeft geleid tot meer kosten in 2018. Met 

de afsluiting van de reinigingscyclus is het achterstallig 

reinigingsonderhoud waar begin 2011 sprake van was ingehaald. 

Circa een derde deel van de overschrijding wordt verklaard uit 

het feit dat de kolken in 2018 dubbel zijn gereinigd omdat de 

reinigingsronde vanuit 2017 namelijk is doorgeschoven naar 

2018. In 2019 en 2020 wordt er voor de vrijverval riolering in 

beperkte mate gereinigd waarbij de reinigingscyclus voor de 

periode vanaf 2021 opnieuw wordt bepaald. Hierbij zal worden 

afgewogen of het intensiveren van straatvegen en kolkenzuigen 

raadzaam is zodat dit vuil minder in de vrijverval riolering terecht 

komt.                                                                                                                   

Ten aanzien van de mechanische riolering zijn er in 2018 meer 

kosten geweest voor preventief en correctief onderhoud 

(drukrioolunits en gemalen). De gemeente beoordeeld jaarlijks 

de voorgestelde onderhoudsmaatregelen die vanuit inspecties 

van van onderhoudsaannemer aan de gemeente worden 

voorgelegd. De gemeente controleerd dit en maakt zelf de 

afweging of alle voorgestelde maatregelen noodzakelijk zijn en 

stelt de onderhoudsmaatregelen waar nodig bij. In 2018 zijn 

relatief meer gebreken  geweest dan de jaren ervoor.                                                               

64 cda realisatie bestaande beleidsvoornemens. De uitvoering loopt achter op de planning vanwege personeelswisselingen en 

situatie sociaal domein. Vraag: is er zicht op dat dit verandert? Wat is er aan gedaan?

Doordat de inkomsten en uitgaven binnen het sociaal domein 

niet met elkaar in balans zijn, is er een andere koers ingezet in 

het sociaal domein. Dit betekent een andere manier van werken. 

In 2019 wordt het beleidskader sociaal domein aan uw raad 

voorgelegd ter vaststelling. Er wordt tevens gewerkt om de 

balans tussen uitgaven en inkomsten te herstellen.

85 cda punt één: verkoop gronden stagneert; vraag: welke gronden? Het gaat hier om een stagnatie van de verkoop van gronden die 

de gemeente in bezit heeft in de plannen Airpark en Neerlanden. 

Stagnatie van de verkoop van de gronden zou kunnen ontstaan 

als we te maken krijgen met een teruglopende economie 

waardoor de vraag naar woningen en/of bedrijfslocaties terug 

loopt. 



140 cda tekort op subsidiebudget wordt groter. Wat zijn de consequenties hier van, wat doen we niet meer omdat het 

subsidieplafond is bereikt, wie hebben hier last van?

Het subsidieplafond wordt gehandhaafd. Op basis van het 

verschil tussen het aangevraagde en beschikbare budget wordt 

het 'te korten percentage' berekend. Hierdoor ontvangen 

verenigingen minder subsidie dan ze hebben aangevraagd. In 

2019 is voor het eerst een korting toegepast. Besloten is om de 

korting toe te passen op de accommodatiesubsidie voor 

sportverenigingen. Dit vanwege de overschrijding op het 

accommodatiedeel van het (subsidie)plafond voor het 

beleidsterrein sport.

141 cda voor ruim 9 ton subsidies aan ‘andere regelingen/ bijdragen’. Wat zijn dit voor regelingen/ bijdragen? Het gaat hier om bijdragen voor gemeenschappelijke regelingen, 

afspraken op basis van exploitatieovereenkomsten of notities. 

184 cda op overige vorderingen < 1 jaar voor een bedrag van € 2,2 miljoen is voorziening oninbaarheid in aftrek gebracht. Vraag: 

hoeveel was dit? Waren er hiervan oninbare vorderingen in 2018? Voor welk bedrag? Aan welke soort partijen zijn die 

korte leningen verstrekt?

Op de voorziening oninbaarheid is voor een bedrag van € 

319.826 aan oninbare vorderingen in mindering gebracht. Het 

bedrag is hoger dan voorgaande jaren, omdat in 2018 een 

"opschoonactie" heeft plaatsgevonden. Het betreft voornamelijk 

oudere vorderingen. Oninbare vorderingen  2018 is  € 1.472. 

Omdat de meeste oninbaar verklaarde bedragen waren voorzien 

in de voorziening oninbaarheid, is in de jaarrekening een bedrag 

van € 37.000 toegevoegd aan de voorziening. Het verloop van de 

voorziening oninbaarheid is als volgt:

stand per 1-1-2018:                                          € 501.567

oninbare bedragen:                                        € 319.826 -/-

storting 2018                                                      €   37.259

noodzakelijke voorziening eind 2018     € 219.000

Er zijn geen korte leningen verstrekt. De 2,2 miljoen heeft 

betrekking op een vordering op de overheid (schatkistbankieren) 

en een vordeing op basis van een anterieure overeenkomst (DIC)

184 cda overlopende activa. Overige nog te ontvangen bedragen: €773K. Vraag: Waar is dit uit opgebouwd? Vooruitontvangen 

bedragen: € 1,676M. Vraag: waar Is dit uit op gebouwd?

Nog te ontvangen Brabant Water          € 112.500                                                    

nog te ontvangen algemene uitkering € 192.000                   nog te 

ontvangen grafrechten                   € 92.000                                        

nog te ontvangen pacht                               € 30.000                                                   

nog te ontvangen pmd afval                       €88.000

nog te ontvangen grondexploitaties      € 76.000

Zuiderpoortbad                                               € 22.000

Project zonnepanelen                                 € 19.000

Vooruitbetaalde bedragen betreft voornamelijk bijdrage GRSA2 

1e kwartaal 2019 1,1k, veiligheidsregio en ggd 1e kwartaal 2019 

0,4k

190 cda niet in balans opgenomen posten Attero 2015, 2016 en 2017. Vraag: waarom geen geschat bedrag opgenomen? Wat is 

een redelijk geschat bedrag?

Er wordt nog besloten over de financiële verdeelsleutel tussen de 

aangesloten gemeenten.



223 cda grote verschillen tussen begroot en werkelijk; wat voor inkomsten en uitgaven zijn dit geweest bij 0.8, bij 0.11, bij 5.3, bij 

7.3 en bij 8.1 ?

De vereklaringen vindt u in de programma's. Deze tabel is een 

verplichte bijlage vanuit de BBV. Het betreft de volgende 

inkomsten en uitgaven:

0.8: verkopen gronden Airpark hoger dan geraamd

0.11: doorbelastingen vanuit de kostenplaatsen

5.3 is geen grote afwijking (minder huuropbrengsten gebouwen)

7.3: hoger inkomsten en uitgaven m.b.t. afval pmd

8.1: mutaties boekwaarden grondexploitties

5 Cranendonck Actief! U stelt dat we in sociaal domein 2,1 mln meer hebben uitgegeven dan we van het rijk voor deze taken ontvangen. We 

hebben toch ook 7 ton uit de stroppenpot van het rijk gekregen. Moet dit dan niet 1,4 mln zijn?

Nee, die hebben niet meegerekend, omdat de 7 ton die 

Cranendonck heeft ontvangen uit de stroppenpot betrekking 

heeft op jaren 2016 en 2017. 

5 Cranendonck Actief! U stelt dat het raadsprogramma ‘Samen vooruit’ volledig is uitgevoerd. Kunt u deze stelling onderbouwen? Alle projecten uit het raadsprogramma zijn afgerond dan wel 

overgenomen in het nieuwe raadsprogramma

7 Cranendonck Actief! U stelt dat het sluipverkeer Maarheeze succesvol is opgepakt en aangepakt. Kunt u deze stelling onderbouwen? We zijn intensief bezig geweest met het opstellen van een 

maatregelenpakket tegen het sluipverkeer. In dit proces zijn veel 

partijen betrokken, zoals Platform A2, dorpsraden, 

aanwonenden, werkgroep Were Di, hulpdiensten, provincies 

Brabant en Limburg, Smartwayz, Rijkswaterstaat,  bedrijven etc. 

Het proces is tot nu toe positief doorlopen en heeft geleid tot 

een definitief plan wat we u eerder reeds hebben gepresenteerd. 

Momenteel zijn we bezig met de verdere planvoorbereiding.

9 Cranendonck Actief! U stelt dat u ons in de tweede burap 2019 zult informeren als toch niet overgehevelde middelen nodig mochten zijn. Bent 

u het met ons eens dat u vanwege het budgetrecht van de raad dit vooraf dient te doen?

De raad heeft het budgetrecht. In de financiële verordening heeft 

uw raad de spelregels vastgesteld dat het college door middel 

van tussentijdse bestuurlijke rapportages de raad adviseert over 

wijzigingen. De raad stelt de Burap uiteindelijk vast. De hoogte 

van de bedragen liggen hierin vast. 

16 Cranendonck Actief! Hoeveel woningen stonden er volgens het woningbouwprogramma gepland voor 2018? Voor de jaren 2017 en 2018 samen zijn 209 te bouwen woningen 

geprognotiseerd in het Woningbouwprogramma 2017 t/m 2020. 

In 2017 en 2018 samen zijn 123 woningen toegevoegd. Als 

eerder aangegeven stuit inbreiding op ingewikkelde en 

langdurige trajecten. Daarnaast stellen enkele eigenaren de 

transformatie zelf niet als prioriteit. Daarom pakken we naast het 

Woningbouwprogramma om, ook nieuwe, goede initiatieven op, 

om het tempo er in te houden. In 2018 zijn, naast de 76 

gerealiseerde, ca.  70 woningen in aanbouw genomen. Om de 

prognose van de Provincie in de Regionale Agenda Wonen te 

halen, dienen van 2016 - 2025, 700 woningen gebouwd te 

worden. Wat neerkomt op 70 woningen per jaar. Daar voldoen 

we op dit moment aan en er zitten nog diverse grotere projecten 

in de pijplijn voor de komende tijd.



20 Cranendonck Actief! Wie, wanneer en waarom heeft besloten dat het project Tunnel A2 komt te vervallen? Dit project is een burgerintiatief. Gebleken is dat het 

burgerintiatief onvoldoende animo kreeg, ondanks herhaaldelijke 

oproepen. Indien nieuwe initatiefnemers zich melden, faciliteren 

we dit waar mogelijk. Dit project is overigens geen onderdeel van 

Centrumplan Maarheeze, maar het burgerinitiatief is wel 

gefaciliteerd vanuit dit project.

34 Cranendonck Actief! Hoeveel plaatsingen van bijstandsgerechtigden heeft de arbeidsmakelaar in 2018 gerealiseerd? De arbeidsmakelaar heeft 23 mensen bemiddeld waarvan 21 

naar een betaalde baan en 2 naar een werkervaringsplaats.

48 Cranendonck Actief! Per 31-12-2018 zaten nog 265 mensen in de bijstand. Kunt u aangeven hoe groot de uitstroom is geweest en waar die 

uitstroom naar toe is gegaan (naar werk, geen uitkering meer etc).

In 2018 zijn 89 personen uitgestroomd. De uitstroom naar werk 

bedroeg 42. Andere belangrijke reden van uitstroom waren 

vertrek uit gemeente (14) en bereiken pensioengerechtigde 

leeftijd (12)

48 Cranendonck Actief! Kunt u aangeven welke onderdelen van de motie 100 u in 2018 heeft stopgezet of niet heeft uitgevoerd? Het gaat om Agenda 22, Extra - en innovatieve 

mantelzorgondersteuning, Extra ondersteuning 

Vluchtelingenwerk en Extra waardering betreffende 

Vrijwilligersbeleid.

56 Cranendonck Actief! Welke maatregelen uit het aanvalsplan jeugd hebben concreet geleid tot een daling van de kosten voor jeugd?
Naast het feit dat het worst-case scenario niet is uitgekomen, is 

het lager uitvallen van de kosten voor jeugdzorg in 2018 

hoofdzakelijk te verklaren door maatregelen in de toegang. De 

beschikkingscommissie jeugd (zuiver indiceren instroom) heeft 

inzicht gegeven in hulpvragen en geleid tot bewustwording bij de 

toegang mbt tarief en doorlooptijden trajecten.

138 Cranendonck Actief! Is het weerstandsvermogen in de grondexploitatie van per saldo 3 mln niet eigenlijk een stille reserve?

Dit weerstandsvermogen maakt geen onderdeel uit van het overzicht reserves en voorzieningen pag 194? Is dat correct?

De verwachte potentiële positieve resultaten op de 

grondexploitatie kunnen worden gezien als een stille reserve. Op 

basis van het voorzichtigheidsprincipe rekenen wij stille reserves 

niet mee in het weerstandsvermogen omdat het erg onzeker is in 

welke mate de stille reserves daadwerkelijk worden gerealiseerd. 

Overigens hebben wij in 2018 op basis van wettelijke 

verplichtingen tussentijds winst genomen.

141 Cranendonck Actief! Kunt u overzicht geven van ruim 9 ton ‘overige regelingen/bijdragen’ van de subsidies? bibliotheken Budel en Maarheeze € 486.182, GGD € 349.746, 

exploitatieovereenkomst Smeltkroes € 30.230, subsidie 

gemeenschapshuizen € 50.637      

7 ELAN Doelstelling Reststroken

• We lezen dat de doelstelling mbt. de restroken is gehaald. Welke doelstelling wordt hier bedoeld? Hoeveel m2 

reststroken is verkocht in 2018? Wat waren daar de opbrengsten van? En hoeveel kosten zijn hiervoor gemaakt? (intern + 

extern)

En hoeveel rechtszaken zijn er geweest mbt reststroken in 2018? En wat waren daar de kosten van?

Naast de financiële taakstelling is de bedoeling van dit project om 

de eigendomssituatie duidelijk te krijgen. De doelstelling die 

bedoeld wordt is het begrote bedrag aan te realiseren verkopen. 

Het aantal verkocht m2 bedraagt 1.181 m2. De opbrengsten 

hiervan waren € 74.874,-. de externe kosten die hiervoor 

gemaakt zijn €47.377,-. interne kosten zijn zeer minimaal. het 

betreft hier een tiental uren per jaar aan advies. er heeft een 

hoger beroepszaak gespeeld, deze zaak is afgehandeld door 

Hekkelman de kosten hiervoor bedragen in 2018 € 8.275,-. 



15 ELAN Product Wonen

• Hoe groot zijn de advocaatkosten welke we gemaakt hebben inzake de rechtzaken welke we voeren m.b.t. de 

Supermarkt aan de Nieuwstraat? Graag per jaar uitgesplitst?

De totale kosten voor juridische ondersteuning van de externe 

advocaat (niet alleen de rechtszaken, maar ook advies t.a.v. 

vergunning/bestemmingsplan): 2017: €3300,-, 2018: €22.000,-, 

2019 (tot nu toe): €11.000,-. 

15 ELAN Woonvisie

• We zien dat het resultaat van de woningbouw 76 toegevoegde woningen in 2018 is. Hoeveel woningen was het doel voor 

2018?

Om de doelstelling van de provincie te halen 550  voor de 

periode 2017-2027, betreft het jaarlijks 55 woningen. In we 

Woonvisie 2017 t/m 2020 gaan we uit van 209 woningen in 2017-

2018. Als eerder aangegeven stuit inbreiding op ingewikkelde en 

langdurige trajecten. Daarnaast stellen enkele eigenaren de 

transformatie zelf niet als prioriteit. Daarom pakken we naast het 

Woningbouwprogramma om, ook nieuwe, goede initiatieven op, 

om het tempo er zoveel als mogelijk in te houden. 

16 ELAN Digitale burgerplatform Ons Cranendonck.

• Wat zijn de kosten welke gemaakt zijn voor ONS?

• Hoeveel interne uren zijn er besteedt aan ONS?

Het doel van deze pilot was om het een platform van inwoners 

zelf te laten worden. Als gemeente haalden wij hier informatie 

op voor beleid en daarnaast verbond het inwoners met elkaar en 

intitatieven werden digitaal gestimuleerd. De jaarlicentie voor 

ONS Cranendonck (leverancier Citizenlab) bedroeg €10.000,- 

(totaal over twee jaar €20.000,-).

Daarnaast hebben we vanaf 1 oktober 2018 tot en met maart 

2019 een dag per week extra projectondersteuning ingezet, o.a. 

voor een promotiecampagne. De kosten hiervoor bedroegen in 

totaal €2.259,-

Het aantal interne uren betreft reguliere uren van team 

communicatie en beleid. Deze uren zijn niet gespecificeerd.  

22 ELAN inzicht bodemkwaliteit

• Heeft de gemeente Cranendonck zelf opdracht gegeven voor het ontwikkelen van deze app of wordt deze voor landelijke 

doeleinden gebruikt?

• Wat zijn de kosten voor deze app?

De app is een hulpmiddel om te voldoen aan landelijke 

wetgeving waaronder de Arbo-wetgeving. De totaal begrote 

kosten voor het ontwikkelen van de app zijn € 32.000,-. 

22 ELAN milieuvergunningen

• Ons bereiken er geluiden dat de gemeente milieuvergunningen uit het verleden is kwijtgeraakt. Op hoeveel vergunningen 

heeft dit betrekking? En wat zijn de kosten van dit verlies van vergunningen?

Ons is niet bekend dat er milieuvergunningen kwijt zijn. De 

fysieke vergunningen zijn enkele jaren geleden gescand en 

digitaal opgeslagen

28 ELAN plantsoenen/ laanbomen etc.

• Is deze structurele overschrijding van 48.000 niet erg raar. De laatste jaren is o.a in het kader van IBOR hier veel 

onderzoek na gedaan op verschillende vlakken? 

• Waarom wordt deze kostenoverschrijding structureel ingeboekt en wordt er bijvoorbeeld niet gekeken naar aanpassing 

van het ambitieniveau mbt. groenbeheer?

Door met name ibor en de controles hiervan door digitaal 

kaartmateriaal komen juist de afwijkingen naar boven. Er heeft 

besluitvorming over de kwaliteit plaatsgevonden en is er 

overeenkomstig het vastgestelde ambitieniveau uitgevoerd.



31 ELAN Product Economie
• We lezen dat het behoud van onze 193ste plek op de lijst van MKB-vriendelijkste gemeente ons doel is. Op welke plek 
staan we nu? En is dit doel niet te ambitieus?

In 2016 stonden we op plek 193 van de 246. In 2018 stonden we 

op plek 201 van de 232. Graag zouden we deze plek willen 

behouden en versterken. Het zou mooi zijn als we bij de 

(eerstvolgende) benchmark MKB-vriendelijkste gemeente 2020, 

weer de 193ste plek zouden behalen. Het is een ambitieus, maar 

niet onhaalbaar doel. De organisatie van een 

ondernemersbijeenkomst mogelijk later dit jaar, waarbij de 

resultaten van de benchmark centraal staan, zou dan ook kunnen 

bijdragen aan het behalen van deze doelstelling.

34 ELAN  Inzet Arbeidsmakelaar

Hoeveel bijstandsgerechtigden zijn in 2018 aan het werk gekomen door de arbeidsmakelaar? En hoeveel succesverhalen 

zijn er bekend en kunnen die ook ter beschikking worden gesteld?

De arbeidsmakelaar heeft 23 mensen bemiddeld waarvan 21 

naar een betaalde baan en 2 naar een werkervaringsplaats. Dit 

zijn 23 concrete succesverhalen. We willen tijdens een volgende 

kwartaalbijeenkomst casussen met jullie bespreken.

34 ELAN Bedrijventerrein Airpark

• Gesproken wordt over een herziene grondexploitatie voor Fase 2B. Welke gebied betreft fase 2B? Graag een kaartje?

Fase 2B ziet toe op een verdere ontwikkeling van 

bedrijventerrein Airpark, zoals opgenomen in de gemeentelijke 

structuurvisie. De gronden zijn nog niet aangekocht, derhalve 

volgt er nog geen specifiek kaartmateriaal. Het plangebied is in te 

zien via de griffie. 

34 ELAN Verkoop gemeente eigendommen

• We lezen dat de doelstelling van 75.000 euro is behaald. Voor hoeveel is er precies verkocht in 2018 en op welke 

eigendommen had dit betrekking?

€ 180K; Fabriekstraat 59 en voor € 74.874,36 aan reststroken

39 ELAN Regionaal loket aangepast sporten

• Hoeveel vragen hadden betrekking op sporters uit Cranendonck? En hoeveel was onze bijdrage?

Er waren: 

9 vragen voor individuele sporters

3 vragen vanuit beweegaanbieders

14 vragen vanuit zorginstellingen en organisaties

5 preventieactiviteiten 

Deelname regionale activiteiten

Onze bijdrage was € 1.500,-.

49 ELAN Nieuwe opzet Hulp bij het Huishouden 

• Hoeveel mensen hebben gekozen voor Zorg in natura, perasoonsgebonden budget of de gemeentelijke regeling?

Het aantal mensen die een indicatie hebben voor hulp bij het 

huishouden variant 1 fluctueert voordurend. Op dit moment 

hebben zo'n 400 mensen zorg in natura, 2 mensen een 

persoonsgebonden budget en maken 10 mensen gebruik van de 

gemeentelijke (financiele) regeling.

49 ELAN Voedselbank. 

• Welke kosten betaald de gemeente per klant die naar de voedselbank gaat? En hoe wordt dit gecontroleerd?

In oktober 2018 maakten + 25 gezinnen gebruik van de 

voedselbank Weert en zo'n 5 gezinnen van de voedselbank 

Valkenswaard. Aan de voedselbank Weert is in oktober 2018 

voor 3 jaar een jaarlijkse subsidie toegekend van € 1500,00. 



55 ELAN Budgetsubsidie Klimroos. 

• Als de Klimroos geen subsidie meer aanvraagt waarom is het voordeel dan niet structureel?

Stichting de Klimroos heeft al jaren geen aanvraag voor een 

budgetsubsidie aangevraagd. Vanaf 2019 ontvangt de stichting 

een basissubsidie voor bijdrage in de kosten voor huur van het 

zwembad. Er is gekozen om eerst de subsidie om te zetten en te 

kijken naar de mogelijkheden alvorens het hele bedrag 

structureel te bezuinigen.

63 ELAN de nieuwe identiteit van Burgerzaken

• Wat wordt er gedaan aan feit dat het frauderisico op adressen en de kans op identiteitsfraude toeneemt?

De gemeente is sinds 3 jaar aangesloten bij de LAA (Landelijke 

Aanpak Adreskwaliteit). Bij de door de LAA aangedragen risico-

adressen zijn door een toezichthouder BRP en een handhaver 

huisbezoeken afgelegd. Deze huisbezoeken leren ons dat er zeker 

adresfraude wordt gepleegd in Cranendonck. Daarnaast komen 

door deze adressignalen ook andere handhavingskwesties boven 

water zoals leegstand van woonadressen, niet ingeschreven 

inwoners, strijdig gebruik irt bestemmingsplan (onder meer op 

bedrijventerreinen), huisvesting arbeidsmigranten en is er zelfs 

een relatie te leggen naar het innen van toeristenbelasting. Een 

structurele inzet op (de handhaving van) adreskwaliteit levert 

belangrijke input op andere vakgebieden en andersom. Het is 

daarom niet voor niets dat de Basisregistratie Personen (BRP) en 

de LAA zijn toegevoegd aan het vast te stellen 

Omgevingsbeleidsplan. De prioritering daarin bepaalt hoeveel 

structurele capaciteit hierop kan worden ingezet.

68 ELAN Toeristenbeslasting

• Een voordeel van 17.000 euro. Waarom is dit voordeel niet structureel?

Dit voordeel is niet structureel omdat een belangrijk gedeelte 

betrekking heeft op een afrekening van voorgaande dienstjaren. 

Een mogelijk gedeeltelijke structurele component koppelen wij 

aan de uitkomsten naar het onderzoek naar de 

toeristenbelasting. 

78 ELAN Het P-Budget 

• De kosten van Bestuur en Raad dalen van 1.012.000 naar 842.000. Hier wordt echter geen enkele reden voor 

aangegeven. Er worden alleen kostenstijgingen gegeven. Graag in detail een overzicht van het verschil?

Het verschil tussen de begrootte en werkelijke kosten is € 

170.000 in het onderdeel bestuur en raad.  De lagere kosten van 

de WKR (€ 72.000) en de terugontvangst premie APPA (€ 

100.000) zijn onderdeel van de kosten bestuur en raad. De 

kosten stijgen met € 85.000 door de hogere vergoeding 

raadsleden en overschrijding van dverse kosten. De kosten van 

de griffie zijn verantwoord in het p-budget, maar veroorzaken in 

totaliteit geen saldo in het p-budget

89 ELAN Woonlasten

• Bij de afvalstoffenheffing voor een gezin wordt bij de rekening 2018 een bedrag van 249 euro genoemd. Hoe is dit bedrag 

opgebouwd? En vanwaar de enorme stijging t.b.v. de rekening 2017?

Het bedrag van € 249 is gebaseerd op Coelo (zie bijlage 2 

gemeentelijke belastingen). Voorgeschreven is dat bij de 

paragraaf weerstandsvermogen en risicobeheersing de cijfers 

gebruikt worden uit Coelo.

194 ELAN staat van reserves en voorzieningen

• Wat is het verloop van de ARVA van 1-1-2015 tot en met 1-1-2019

01-01-2015 € 12.775.176                                                                          

01-01-2016 € 13.826,112                                                                                       

01-01-2017 € 13.123,551                                                                           

01-01-2018 € 12.491,331                                                                      

01-01-2019 € 10.697.377            



131 -133 ELAN Afboeking Baronie van Cranendonck /Metalot

• We zien dat er in totaal 595.493 euro wordt afgeboekt op het project de Baronie met als dekking de reserve 

grondexploitatie. Welke kosten zijn dit graag een gedetaillieerd overzicht?

• In het overzicht op blz 136 van de reserve grondexploitatie is de afboeking op de Baronie niet terug te vinden? Waarom 

niet?

• We lezen dat er 69.373 euro wordt afgeboekt op Metalot. Welke kosten zijn dit graag een gedetaillieerd overzicht?

 Het bedrag van 595.493 heeft betrekking op de jaren 2016, 2017 

en 2018. In verband met gewijzigde regelgeving worden ze nu op 

deze wijze overgeboekt.

*Zoals in het raadsvoorstel Baronie al is opgenomen zijn de 

kosten voor 2018 in totaal € 256,762,-. De opbrengsten voor 

2018 betreffen in totaal € 79,637,-.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

Een opsplitsing van de kosten voor 2018 resulteert in het 

volgende overzicht: 

Beheerskosten: € 52.064,17

Interne personeelskosten: € 79.648,08

Gebiedsontwikkelingskosten: € 124.756,90                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

Een uitsplitsing van de gebiedsontwikkelingskosten (via dezelfde 

wijze als de beantwoording van technische vragen bij de 

raadsbehandeling van de Visie Baronie van Cranendonck op 28 

mei 2019):                                                                                                                      

Projectadvisering en planeconomie € 37.935

Visievorming    € 49.860

Onderzoeken (insecten en bodem) € 29.959

Vastgoed (advisering, taxaties)  € 128

Overig      € 6874,45

*Per 1 januari 2016 zijn de boekhoudkundige regels met 

betrekking tot grondexploitaties ingrijpend gewijzigd. Gronden 

en opstallen in het bezit van de gemeente die bedoeld zijn voor 

een toekomstige ontwikkeling, maar waarbij (nog) geen sprake is 

van een raadsbesluit met de vaststelling van een 

grondexploitatiecomplex, inclusief grondexploitatiebegroting 

moeten op de balans worden gerubriceerd onder de categorie 21 VVD Cranendonck Nieuwbouw de Schaapskooi: In hoeverre is de realisatie van een gemeenschapshuis in Gastel in de Cranenhoeve, de meest 

favoriete locatie bij de inwoners, weer een optie nu het pand te koop staat? 

Wij verwijzen voor dit antwoord naar de RIB gepubliceerd op 6 

juni 2019. Hieruit blijkt dat het voor de gemeente geen optie is 

om het pand aan te kopen voor realisatie van het 

gemeenschapshuis.

46 VVD Cranendonck Werk & Inkomen. In hoeverre heeft het vertrek naar de arbeidsregio Midden-Limburg in plaats van de regio Brainport 

gebracht wat het had moeten brengen? Zijn de kansen niet veel groter in Zuid-Oost-Brabant?

Het aantal openstaande staande vacatures is in de 

arbeidsmarktregio Zuid-Oost Brabant (Brainport)  (11.800 op 31-

12-2018) en in de arbeidsmarktregio Midden-Limburg (3.450) 

hoog. Met name in de Brainportregio is de mismatch tussen 

vraag en aanbod groot. De vacatures in de Brainportregio 

(techniek, ICT, commercieel, hoger opleidingsniveau) matchen 

slecht met de kwaliteiten van uitkeringsgerechtigden (lager 

opleidingsniveau, weinig relevante werkervaring). In de 

arbeidsmarktregio Midden-Limburg is deze mismatch ook 

aanwezig maar minder sterk. De logische route van zowel 

ondernemers als werkzoekenden is naar Weert. Daarnaast is de 

bereikbaarheid beter bij de actieradius van vd doelgroep.   U 

ontvangt hierover een RIB die wij tijdens een 

kwartaalbijeenkomst nader bespreken. 



48 VVD Cranendonck Arbeidsmakelaar. Wat zijn de resultaten die de arbeidsmakelaar behaald heeft in 2018? Met hoeveel personen is hij aan de 

slag gegaan en welke zijn daardoor uiteindelijk aan een baan geholpen?

Er zijn door de arbeidsmakelaar 23 mensen bemiddeld waarvan 

21 naar een betaalde baan en twee naar een 

werkervaringsplaats. Het totaal aantal mensen dat de 

arbeidsmakelaar in bemiddeling heeft gehad is 80. Overigens is 

deze caseload wisselend in aantal en samenstelling omdat een 

aantal mensen minder goed bemiddelbaar bleken. Deze zijn 

vervangen door kandidaten waarbij de stap naar werk sneller 

gemaakt kan worden. 

54 VVD Cranendonck Bijstandsverlening zelfstandigen: In de jaarrekening staat: ‘In 2018 is er een lening verstrekt van 50.000 euro voor 

bedrijfskapitaal aan een zelfstandige.’ In hoeverre is dit een taak van de gemeente en in hoeverre is hier uitvoering 

gegeven aan een opdracht van de raad?

De uitvoering van het besluit bijstandsverlening zelfstandigen 

(BBZ 2004) is een wettelijke taak die voor de gemeente geldt. 

Een van de onderdelen van de Bbz is het verstrekken van 

leningen voor bedrijfskapitaal aan ondernemers. Voorwaarde 

hierbij is dat het bedrijf levensvatbaar is.   

65 VVD Cranendonck Externe inhuur: Een externe inhuur van 25% is niet alleen slecht voor de continuïteit van de projecten, maar ook voor de 

collegialiteit en het ‘wij-gevoel’ dat collega’s dienen te hebben om goed te kunnen samenwerken. Wat heeft het college 

nodig om dit aantal fors te laten dalen naar een percentage van maximaal 15%?

Er wordt om diverse redenen ingehuurd: tijdelijke taken (bv 

bezetting BRP-straat wordt veel op ingehuurd omdat de 

benodigde capaciteit zeer wisselend is), specifieke deskundigheid 

in projecten, moeilijk in te vullen vacatures, vervanging ziekte ed. 

Bij een verhoging van het P-budget zoals aangegeven in de 

kadernota 2020 wordt met name geïnvesteerd in nieuwe jonge 

medewerkers. De inhuur bij de BRP straat zorgt voor een hoger 

percentage inhuur.

79 VVD Cranendonck Generatiepact: In hoeverre is het nog gunstig om het generatiepact voor te stellen aan werknemers? We willen overigens 

niet tekort doen aan de personen die hier al aan deelnemen, maar gezien de krapte op de arbeidsmarkt en de spanning in 

de ambtelijke organisatie is snellere uitstroom wellicht ongewenst.

De huidige regeling loopt in januari 2020 af, het laatste 

instapmoment voor deelname is december 2019. Deze 

medewerkers mogen 3 jaar deelnemen aan de regeling. De 

werkgever is in gesprek met het BGO. 

129 VVD Cranendonck Grondbeleid: Kan er een bijlage beschikbaar komen op welke locaties de gemeente nog grond in eigen beheer heeft en in 

hoeverre we deze grond op termijn gaan inzetten bij woningbouw en/of de ontwikkeling van bedrijvigheid? 

Ter info: Deze vraag hoeft niet perse beantwoord te worden voor de jaarrekening. Het is in de categorie ‘nice to know’, 

maar onze fractie heeft behoefte aan een beeld hierbij, maar het beinvloed niet onze mening over deze jaarrekening.

“De gemeente heeft nog op drie locaties grond in eigen beheer 

die we kunnen inzetten voor woningbouw of als bedrijventerrein. 

Het gaat om de locatie Budel Noord, Neerlanden en Airpark II.

In Budel Noord is nog 2.527m2 beschikbaar voor de uitgifte van 

grond voor woningbouw. Voor het plan Neerlanden is alle grond 

in bezit van de gemeente. Na vaststelling van het 

bestemmingsplan medio 2020 kan hier ongeveer 24.000m2 aan 

grond uitgegeven worden voor woningbouw. Voor Airpark II is er 

momenteel nog ongeveer 55.500m2  grond in eigendom van de 

gemeente welke beschikbaar is voor uitgifte als bedrijfsgrond. 

Van deze 55.500m2 is ongeveer 45.000m2 onder optie.”



141 VVD Cranendonck Subsidies: Waarom kunnen verenigingen niet eerder meegenomen worden in het probleem dat het subsidieplafond 

bereikt is? Verenigingen dienen voor 01 september hun aanvraag in te dienen en krijgen dan pas na nieuwjaar te horen dat 

het subsidieplafond bereikt is om dan vervolgens de eerste maanden geen subsidie te ontvangen. In hoeverre wordt hier 

na twee jaar intern iets aan gedaan om dit in de toekomst te voorkomen?

Aan het eind van het derde kwartaal en in het vierde kwartaal is 

de aandacht vooral uitgegaan naar de uitgavenbeheersing in het 

sociale domein, daardoor liep de subsidieberekening vertraging 

op. Hierdoor werd pas laat geconstateerd dat het 

subsidieplafond bereikt zou worden. Dit vroeg vervolgens om 

extra besluitvorming waardoor ook de uitbetaling van de 

subsidies vertraging heeft opgelopen. 

Om in de toekomst verrassingen te voorkomen zal in het nog op 

te stellen beleid voorgesteld worden de aanvraagdatum te 

vervroegen. Daarnaast zal achteraf geen verrekening meer 

plaatsvinden indien een vereniging meer gebruik heeft gemaakt 

van accommodaties dan vooraf gepland. 

De subsidieverordening bepaalt dat de aanvragen uiterlijk 1 

september voorafgaand aan het subsidiejaar binnen moeten zijn. 

Omdat gebleken is dat er meer subsidie is aangevraagd dan 

beschikbaar is, hebben de sportverenigingen de beschikking niet 

tijdig ontvangen. Er is gekozen om een korting toe te passen op 

de accommodatiesubsidie voor sportverenigingen. Vanwege de 

extra besluitvorming hierover heeft de uitbetaling van de 

subsidie ook vertraging opgelopen. 


